
FAU-møte 18.11.20 

Til stede: Karina Olsen Kjetilstad, Bjørn Horgen, Svein Ove Pedersen, Kristian Helgesen, Morten Wee 
Førre, Tommy Nordnes, Agnes Rokstad Hettervik, Erling Halsne, Elisabeth Tørring, Stine Waage, Bente 
Aasland Bratthammar, Linn Jansen, Maria Kolnes, Anne Kristin Gautesen, Kai Brandt. 

 

1. Saker fra rektor.  

• Gjennomgang av hva som ble tatt opp i SU-møte. Ref. referat SU/SMU. 
• Korona, PALS, Kunnskapsløftet 2020 LK20, LK 20 hverdagen, skolebruksplan, trafikksikkerhet 

skolevei, elevundersøkelse 7. klasse, nasjonale prøver 5. klasse, mobbing. 
• Skolevei, politiker Ingrid Velure-Eide som vil ta skolevei videre til teknisk utvalg.  

 

2. TKFU – felles kurs med skolesjefen for foreldrerepresentanter.  

Info om at Førre er glemt der. 

Digital opplæringsmøte for alle foreldrerepresentanter. Her har Karina fått innkalling til møte 9. 
desember kl. 18:30. 

Viktig at vi i Førre FAU får noen med i TKFU sånn at Førre stiller på lik linje som de andre skolene i 
kommunen. 

 

• TKFU. Erling var medlem i TKFU I fjor. 
• Krokedal informerte om at leder måtte tre til side nå og sier at dette må de forbedre.  
• Karina jobber videre med dette og sørger for at Førre skole skal bli representert der.  

 

 

3. Skulebruksplanen. Info frå FAU-leiar etter møte med Multiconsult.  

Møte med Multiconsult ang. skolebruksplanen.  

Førre sine planer ligg litt fram i tid så Førre var ikke nevnt så mye, mest Straumen og Førland som ble 
diskutert.  

Svein Ove vet heller ikke noe ang. Førre skole, annet enn at levekår og kommunestyret har sendt i retur 
saken om nedlegging av Førland skole, de mente det var for kort tid og at det var feil i tallmateriale som 
lå til grunn for nedlegging. 

 

 

 



4. Granlivegen.  

Karina refererer Granliveien og samtaler vi hadde i SU møte med elever, der det blir tatt fram både de 
syklende sin atferd og de gående sin atferd, det er syklister som sykler for fort men det er også gående 
som går veldig I bredden som gjør det vanskelig for syklister og som skaper farlige situasjoner.  

Viktig at foreldre snakker med barna sine om atferd langs skoleveien. Både gående og syklende.  

 

5. Bursdagar i «Koronatid».  

Innspill fra foreldre, noen føler det utrygt å gå på plasser som f.eks Rush osv.  

Er det mulig å bruke klasserom?  Svein Ove: Nei, beklager det er ikke mulig. 

Det oppfordres til utebursdag, det finne utallige muligheter; Åsmundbua, Klatreparken, Lekeplasser osv.  

 

6. Oppfølging frå i vår  

a. Dugnad ved Åsmundbu.  Bjørn Ove jobber sammen med elever på mellomtrinnet i å oppgradere 
området rundt Åsmundbua. Amfiet oppgraderes. Sammen med vaktmester har de fått gjort mye. Savn 
til å ta kvist og trær. Bjørkepinner osv.  stille opp med avbiter, greinsaks, osv så er det ønskelig.  

Karina tar kontakt med Bjørn Ove for hva de vil ha utført, så arrangerer vi evt en dugnad, eller to.  

Pga. smittevern tar FAU-medlemmene seg av dette nå i første omgang så kan vi involvere flere foreldre 
ved et senere tidspunkt om det er behov. 

b. Laga ein perm til klassekontaktar sånn at det same blir tatt opp i dei ulike klassane?  

• Intro i perm, hva perm er for noe og hva den skal være for.  
• Hva bør være med?  
• Lage til for hver klasse 1- 7 klasse.  
• Valg klassekontakter, koordinering. Man bør ha en FAU-kontakt i to år f.eks. ikke ett. 
• 17. mai komite for 6 klasse. 
• Sykling fra 4 klasse er anbefalt. Info om det fra 1-klasse.  
• Felles kjøreregler for alle klassekontaktene. De som er klassekontakt må få samme info. 
• Klassekasse, hvor mye bør det være i en klassekasse? Noen tanker om dette? Hva er vanlig å ha I 

en klassekasse? 

Det er før informert om at overskudd fra 17. mai går til Brandøytur, info fra rektor er at ja, det har vært 
om det er overskudd så går det til turen, men med innskudd fra foreldre og klassekasse.  

 

Karina lager til en tråd eller noe på Facebook for å få innspill til perm. 

Erling Halsne og Agnes Hettervik hjelper Karina med å lage en perm.  



Hvordan skal permen etterfølges?  

Er det en fordelingsnøkkel mellom korps og FAU for overskudd fra 17. mai komiteen? 

Erling mener korpset ikke skal ha noe da de ikke er med og arrangerer, Karina bekrefter at det har vært 
slik de siste året. Men Karina undersøker dette. Dette finner Karina fra januar 2020: 

17 mai komiteen informerer om at inntektene fra i år av deles mellom korpset og Brandøy. Hvor stor del 
korpset skal ha er enda ikke bestemt. Korpset har ikke fått noe av inntektene de senere årene da det har 
vært ønskelig å bygge opp en buffer for 17.mai komiteen. Bufferen på ca 20-25.000 er nå nådd. 

 

7. Anna. 

• -17 mai. Info fra rektor at 6. klasse må ta stafettpinnen her. Bekreftes av Linn Jansen.  
• Bytteklær: Mulig å ta det med 1 gang i mnd ikke hver helg. Andre skoler i kommunen gjør det 

hver mnd.  
o Rektor vi kommer til å lempe på det, men har ikke dato på dette enda, men det er asap.  

er utført via Visma 19.11.20 
• Fremdeles farlige situasjoner med foreldre som kjører elever til skolen og setter de av inn til 

lærerparkeringen. MÅ man kjøre de til skolen så sett de av I busslommen. IKKE inn på 
lærerparkeringen!!!!  dette er spesiellt viktig nå i mørke tider.  

• Dette gjelder også bedehusparkeringen!!  

 

Øknomi FAU 

Erling: Førre FAU har org, 17 komite under seg med org.nr for å få vipps.  FAU bruker samme org nr for 
at vi kan ha en konto til fau og en konto til 17mai komiteen.  

Privat revisor som må skrive under på utgifter. Man kan endre hvem dette er eller man kan beholde som 
privat revisor.  

Det er et problem med å flytte dette fra person til person hvert år.  

Ikke oversikt over økonomi og hva som er i pengeskrin for FAU.  

Kasserer er pr idag Anne Kristin 

 

Juleavslutning 

Spørsmål om andre klasser har noen type juleavslutning?   

Bred enighet om at foreldrekontakter ikke skal arrangere noen juleavslutning for klassene I år grunnet 
usikker korona situasjon.  

Anbefaler evt at en kan bruke av klassekasse å avtale med lærer at de kan ha noe kosetime eller 
lignende opp mot jul.  


